
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 19 december 2024 in 
Plein 7 te Woerden 
 
Aanwezig:  Hans Konings voorzitter, Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester,  

Jolanda v.d. Spiegel, Simone van der Sluijs, Rina Mulder, Annemiek Visser, Martha 
Kastelein, Yvonne den Ouden, Mirjam Vergeer (notulen)  

Afwezig m.k.: Ellis Elting 
Gasten: Jacques Rozendaal (wethouder) en Arthur Rutgrink (beleidsadviseur gemeente 

Woerden) 
 
2 In gesprek met wethouder Rozendaal (jeugd en armoedebeleid) 
Na een voorstelrondje – waarin ook de twee nieuwe leden van de Participatieraad zich voorstellen –  
vertelt de wethouder dat hij zich bezig houdt met de Participatiewet (hij is voorzitter van Ferm Werk),  
jeughulp, onderwijs, nieuwkomers en deels met economische zaken. Hij komt niet uit Woerden, maar  
vindt Woerden heel sociaal en ondernemend. 
De ontwikkelingen in Woerden zijn: de invoering van de Groene Hart Pas. Leden van de  
Participatieraad wijzen hem erop dat de contactnummers en-adressen (die op de website staan) nog  
niet actief zijn en dat dat vervelend is voor mensen die vragen hebben. De wethouder dacht dat alles  
al werkte. Er wordt achteraan gegaan. De groep die gebruik maakt van armoedevoorzieningen is  
stabiel (door landelijke maatregelen). 
Wat betreft de jeugdzorg probeert de gemeente de kosten en de instroom te beperken, bijvoorbeeld 
door vermindering van het aantal verwijzingen door huisartsen. Een van de leden wijst de wethouder  
op de goede resultaten van de inzet van ervaringsdeskundigen (Enik). Er wordt gevraagd hoe  
doorverwijzing door Woerden Wijzer i.p.v. huisartsen eruit zal zien. Er wordt geantwoord dat  
Woerden de Jeugdwet moet volgen, maar dat de lokale teams meer zullen kijken of doorverwijzingen  
naar zwaardere zorg echt nodig is. Op de vraag of Woerden Wijzer los komt te staan van de gemeente  
wordt geantwoord dat daarnaar wordt gekeken. 
Wat betreft onderwijs wordt gekeken hoe dat verbonden kan worden met de Jeugdwet. Voorts zijn er  
in Molenvliet te veel scholen en wordt onderzocht of daar integrale jeugdcentra voor in de plaats  
kunnen komen. Er wordt nog gevraagd of de bezuiniging van 1,2 miljoen op de gemeentebegroting  
gevolgen heeft voor de tarieven voor jeugdzorginstellingen. Deze zijn te laag. De wethouder zegt dat  
de tarieven worden bijgesteld, maar dat komt niet bovenop de 1,2 miljoen. 
De wethouder ontvangt in 2025 graag gevraagd, maar ook ongevraagd advies. De kernteamleden  
moeten volgens hem goed in verbinding met de ambtenaren staan. Hij zegt toe dat in januari een  
jaarplanning komt.  
 
3 In gesprek met Arthur Rutgrink over ontwikkelingen in het Sociaal Domein 
De mijlpalenplanning is er nog niet, maar wel kan alvast gebruik worden gemaakt van het  
smoelenboek om in contact met ambtenaren te gaan. Er wordt opgemerkt, dat wel erg veel  
ambtenaren ziek zijn of binnenkort vertrekken. Dat baart zorgen. 
Arthur zegt dat de verwachting is dat de financiering van het IZA in 2025 toch doorgaat. 



In februari 2025 kunnen we informatie verwachten over de aanpassing van de verordening  
Jeugdhulp, de doorontwikkeling van Woerden Wijzer en krijgen we toelichting op ontwikkelingen in  
het Sociaal domein door Martine Sonneveld. 
De Uitvoeringsagenda MAG wordt in 2025 bijgesteld.  
Er wordt gevraagd naar het aantal buurtverbinders. Volgens Arthur wordt daarop niet bezuinigd. Het  
lijkt er wel op dat de uitbreiding van Huizen Van en van buurtverbinders voor 2025 zijn geschrapt.  
Arthur zoekt dit uit. Dit lijkt een onderwerp voor een ongevraagd advies. 
Arthur was voor het laatst op onze vergadering. Hij gaat weg bij de gemeente Woerden. Suzanne  
komt in januari weer terug. 
 
1. Mededelingen en vaststellen restant agenda 
Meegedeeld wordt dat er een contactformulier was ingevuld over de Groene Hart Pas. Er is een reactie 
verstuurd. 
Van Martine Sonneveld is een reactie gekomen op onze mail (zie bijlage). Zij komt in februari op onze 
vergadering. 
 
4 Lopende adviesaanvragen  
1 BSO+ Vandaag is gebleken dat de BSO+ voorlopig niet kan doorgaan wegens bezuinigingen. Wij 
zullen in januari wel een schriftelijke reactie geven. 
2 Beleidsnota regionale aanpak dakloosheid U16 is doorgestuurd. Naar aanleiding hiervan wordt 
gevraagd of het klopt dat niet alle punten uit het eerst concept zijn opgenomen in het definitieve 
advies. Het antwoord is dat het concept advies wel is besproken in de vergadering (maar 
vragensteller was toen niet aanwezig). Het is ook voorgelegd aan het Kernteam Jeugd. 
 
5 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
Wordt ter kennisname aangenomen. 
 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
Het nieuwe lid wordt ingewerkt en zij gaat zich vooral met de kernen bezighouden. 
Het Alzheimer Café en het Cogni Café?? zijn bezocht. Er wordt geprobeerd verbinding tussen de  
verschillende cafés te leggen.  
 
Jeugd 
Bezig geweest met BSO+. Er is bericht gekomen dat voor jeugdparticipatie een bureau wordt  
ingehuurd. Dit gaat (opnieuw) onderzoek doen naar de behoeftes onder jongeren. 
 
Werk en Inkomen 
Er is een vrouwenavond bezocht in De Plint. Dit leverde veel nieuwe informatie op. 
 
7 Verslag vergadering 21 november2024  
Naar aanleiding van wordt gevraagd of er nog verdere reactie is gekomen vanuit de Adviesraad  
Montfoort (betreffende gesprek Ferm Werk). Dat is niet zo. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
8 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand november 2024  
Punt 1 gaan inplannen 
Punt 2  wordt maart/april 2025 maar zonder naam van een ambtenaar 
Punt 7 kan eraf 
Punt 8 wordt februari  
 
 



9 Rondvraag en sluiting 
Er wordt gevraagd of zowel de november- als de decembervergadering op de 2de donderdag van de 
maand gepland staan. Dat is zo. 
Er wordt gevraagd of er een map per kerngroep in Google Drive kan worden aangemaakt, zodat leden 
daarin kunnen werken. Werken in Google Drive kan niet. Dat zou wel in Dropbox kunnen. DB gaat dit 
bespreken.  
De nieuwe leden zijn enthousiast. Een van de leden zal volgende vergadering via inbellen mee 
vergaderen. 
De vergadering wordt rond 21 uur gesloten. Daarna wordt afscheid genomen van de huidige 
voorzitter. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


